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Lad mig først starte med, hvor svært det er at få ting til at virke i jernbane regi. Bedst 

som vi alle er klar til at skal af sted til Frankrig, bliver hele stævnet aflyst. Og vi står 

uden en ny dato. Surt sjov. Tilbage til hjemmebaneturnering og træning. 

Hjemmebaneturneringen er dog stadig der vi har flest deltagere, dog er flere af vores 

veteraner faldet fra, men flere af dem nærmer sig jo de 90 år, så man kan godt forstå 

de ikke gider længer. 

10 meter er dog stadig god med. Her er flest deltager til selve stævnet. Ved ikke hvad 

det er der gør at man hellere skyder 10 meter i stedet for 15 meter. Men man skal jo 

ikke klage over den fine interesse. 

15 meter. Når jeg siger der er stører deltagelse på luft, er det dog ikke med meget, da 

der kun var en mindre på 15 meteren. Her hjælper det nok at vores åbne klasse med 

rem, bruges mere nu ind før.  

25 og 50 meter blev afholdes i august som tidligere. Så fik vi holdet til USIC sat. Og 

alle var klar. Uden grund, øv. 

Hvor og hvornår næste Euro Group stævne bliver afholdt vides ikke i øjeblikket. 

Her til sidst vil jeg gerne sige tak for et dejligt år, og håbe på at vi kan få endnu flere 

frem over. 
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